
 
 
 
 
 
 

Generalforsamling 
9. juni 2021 

19.00 – 21.00 
 
REFERAT: 

Der var 1 fremmødte til generalforsamlingen, heraf 14 stemmeberettigede. 

1: Valg af dirigent  

Var ikke nødvendigt med det antal fremmødte. 

2: Aflæggelse af formandens beretning  

Så lykkes det langt om længe at få afviklet den årlige generalforsamling, bedre sent end aldrig. 
 
Det har været et meget mærkværdigt år, hvor vi har været lukket ned af to omgange grundet 
Corona. Først i foråret i marts/april måned, hvor vi var helt lukkede. Da restriktionerne blev 
slækkede, kunne vi genåbne lidt, men skytter kom der ikke mange af. Man fik tildelt et våben, 
som man havde fast når man kom. Og det var i starten kun selvhjulpne skytter med eget 
våben... 
 
Økonomien var i 2019 presset, og med en stor del af året på vågeblus, var vi i bestyrelsen 
også, om end ikke voldsomt bekymrede. Bestyrelsen var dog godt til at søge coronapuljerne, 
og har derved fået en stor del af de tabte indtægter ind. Regnskabet i 2020, så derfor ikke helt 
håbløst ud, men det vil Yvonne komme ind på. 
 
Dog skal 2020 ikke være en sovepude, idet vi fortsat i klubben har økonomiske udfordringer. 
Vores medlemstal er ikke prangende, og det er svært at spå i krystalkuglen, hvordan 2021 vil 
se ud, når vi er på den anden side. Herudover har propaganda været faldende, sponsorerne er 
ikke hvad det har været, priser på alting stiger (vand, varme, strøm, alarm osv.) Her har 
bestyrelsen en opgave! 
 
Af aktivitet i klubben: 
 
Her kan nævnes: 
 
Sponsorer:  



Vi har i øjeblikket Vognmand Jørgen Thiim, som sponsor for 2 baner. 
 
Bestyrelsen har søgt DGI/DIF foreningsudviklingsfonden, og i efteråret 2020 fået tilskud til 2 
nye rifler.  
 
Egne hold:  
Vi har i øjeblikket et pistolhold på terræn, men i 2020 har der stort set ikke været afholdt 
nogle stævner, så aktiviteten har også her været minimal. 
 
Stævner på riffel har også været minimal, så ikke mange gode resultater at prale af i år. 
 
Som nævnt før, så blev DM’erne ikke afviklet i 2020, så vi håber på bedre tider i 2021. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Propaganda: 
Har også været hårdt ramt, og coronapuljerne har været med til at lukke nogle økonomiske 
huller. 
 
MouseCup:  
Vores vinter MouseCup var en succes som det plejer, og dette er vi glade for. Vi er 
opmærksomme på at konkurrencen er hård, så det er også vigtigt at vi selv kommer ud til 
stævner for at bakke op der. I år var der igen mange deltagere, og vi kom op på knap 400 
skydninger.  
 
DM i skydning for skoleelever. 
Skoleskydning blev dog afviklet med møje og besvær, men vi fik desværre ikke nogle videre til 
landsdelsfinalen. 
Tak til Yvonne og de hjælpere der gav en hånd. 
 
Juleafslutning: 
Vi nåede ikke af afholde årets juleafslutning, da vi blev lukket ned grundet corona. Derfor er 
årets skytte endnu ikke offentliggjort. 
 
Airsoft: 
Har været lukket grundet corona i hele 2020 
 
Hjælpere: 
Klubben mangler hjælpere til at løfte nogle af vore opgaver. Her tænkes folk til vagtplanen, 
folk der kan hjælpe til vore arrangementer, og ikke mindst folk i bestyrelsen, som kan give en 
hånd med. 
 



Til sidst vil jeg takke alle hjælpere og bestyrelsen for arbejdet i det forgangne år, uden Jer var 
det ikke muligt.  
 

3: Forelæggelse af det reviderede regnskab  

Yvonne fremlagde det reviderede regnskab. I 2020 ender vi ud med et overskud på 13.697,67 kr. 

Dette skyldes at vi i klubben har været gode til at søge de tabte indtægter på grand af 

Coronalukningen. Herudover har der heller ikke været de helt samme udgifter til strøm, gas og 

vedligehold, idet banerne stort set har stået øde hen. 

Esbjerg Kommune har valgt, ikke at modregne foreningstilskuddet, hvis tallene ikke passede helt. 

Dette har vi de sidste mange år måttet bøde med (omkring 10.000), dette dog ikke i 2020. Ellers 

havde overskuddet måske været med negativ fortegn. 

Trods coronanedlukning, er der kommet en del medlemmer til, hvilket også kommer til udtryk i 

kontingentindtægt. 

Regnskabet blev godkendt. 

 

4: Behandling af indkomne forslag  

Ingen forslag indkommet. 

 

5: Valg af:  

- Bestyrelsesmedlemmer 

Lone Baun Lund på valg, genvalgt 

Yvonne Rosenlund på valg, genvalgt 

Gulak Olsen på valg, genvalgt 

Suppleant Michael Søgaard på valg, genvalgt 

Suppleant Nana Thomsen på valg, genvalgt 

Valgperiode 2 år.  

- 2 revisorer, Hanne Andersen er på valg, Sabrina Zühlke er på valg, begge genvalgt 

Valgperiode 1 år. 

 

6: Eventuelt 

Turneringsomgangene blev drøftet. Medaljer er sparet væk i DGI-Sydvest til de voksne. Dette var 

der utilfredshed omkring. Kunne vi måske lokalt finde en løsning. Her blev medaljer og diplom 



drøftet. Foreningen kan godt lave et diplom, som er omkostningsfrit for foreningen. Hvis vi skal ud 

i medaljer, bør der nok være et eller andet gebyr. Bestyrelsen kigger på en løsning. 

 

Der blev spurgt ind til 3. hovedkreds. Steve er dog ikke sikker på de eksisterer mere, men 

undersøger lige ved Preben Hermansen. 

 

Konstituering 

 

Steve Lindhardt, formand 

Morten Lindhardt Zühlke, næstformand 

Yvonne Rosenlund, kasserer 

Gulak Olsen, menigt medlem 

Lone Baun Lund, menigt medlem 

 

 

For referatet 

 

Steve Lindhardt 


